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AKADEMICKÝ SENÁT 
 

Zápis č. 133 

ze zasedání konaného dne 7. března 2012 od 18h v zasedací místnosti u děkanátu. 
 
Přítomni:  

 Pavel Buršík, 

 Mgr. Otto Eibl, Ph.D., 

 Doc. PhDr. Vít Hloušek, Ph.D. 

 Mgr. Slavomíra Ferenčuhová, Ph.D., 

 Bc. Petr Gongala, 

 Bc. et Bc. Ondrej Lunter, 

 Bc. Jan Martinek, 

 Mgr. Michal Pink, Ph.D., 

 Bc. Jitka Sklenářová, 

 PhDr. Iva Šmídová, Ph.D., 

 Doc. PhDr. Martin Vaculík, Ph.D. 
 
 
Hosté: 
 doc. PhDr. Břetislav Dančák, Ph.D., Ing. Vojtěch Moštěk, Mgr. et Mgr. Oldřich Krpec, Ph.D., 

veřejnost 
 
Program jednání: 
1) schválení Pravidel sestavování rozpočtu FSS MU pro kalendářní rok 2012  
2) schválení Návrhu rozpočtu FSS MU na rok 2012  
3) potvrzení Mgr. et Mgr. Oldřicha Krpce, Ph.D. jako zástupce FSS v ekonomické komisi MU  
4) různé  

 
 
 
Průběh jednání: 
 
1) schválení Pravidel sestavování rozpočtu FSS MU pro kalendářní rok 2012  

 
Předsedkyně Šmídová se otázala tajemníka Moštěka, zda chce něco k bodu sdělit, ten 
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odvětil, že není třeba a vše potřebné bylo řečeno minule. Pak vyzvala senátory 
k hlasování. 
 
Návrh Pravidel byl schválen (11 pro, 0 proti, 0 se zdržel). 
 

2) schválení Návrhu rozpočtu FSS MU na rok 2012  
 

Na výzvu předsedkyně tajemník říká, že vše důležité je v návrhu, ale přesto se pokusí 
nabídnout několik doplňujících pohledů. Následně spouští powerpointovou prezentaci. Tématy 
jeho asi patnáctiminutové prezentace jsou: vývoj státního příspěvku MU a FSS, uplatňování 
parametrů kvality, ekonomický vývoj FSS v posledních šesti letech, personální vývoj na fakultě, 
hospodaření jednotlivých kateder a ústavů, podíl jednotlivých kateder na hospodaření fakulty, 
počet nefinancovaných studentů a další aspekty sestavování rozpočtu FSS. Ukončuje prezentaci 
a dává prostor k dotazům. 

Předsedkyně děkuje a zmiňuje svou předchozí konzultaci rozpočtu s tajemníkem. Buršík se 
ptá na nepříliš dobré ekonomické výsledky Katedry mediálních studií a žurnalistiky a ptá se na 
možná řešení. Tajemník říká, že by pomohlo zbavit se nadbytečných prostor katedry, jako to 
učinila Katedra environmentálních studií. Dále zmínil možnost dalších příjmů pro katedry, jakými 
jsou anglické studijní programy. Slova se poté ujímá děkan Dančák a doplňuje možnosti zlepšení 
hospodaření kateder. Hovoří o vícezdrojovém financování, vyzdvihuje anglické studijné 
programy, které mimo to napomáhají celkové kvalitě katedry. Další možnosti jsou programy 
celoživotního vzdělávání, které příliš nevytěžují kapacity katedry, ale zvyšují příjmy. V neposlední 
řadě pak zvážit využití stávajícího množství plochy.  

Velkou příležitostí jsou programy OPVK. Následně se S. Ferenčuhová zeptala jakým 
způsobem souvisí s výše zmíněným (u všech kateder) počet nefinancovaných studentů? 
Nechápe, jakým způsobem tak moc můžou finančně zatěžovat. Děkan: problém přesluhujících 
studentů je, že nejen že nebudou na ně dostávány peníze, ale možná se za ně bude v budoucnu i 
platit. Tajemník: katedry odvádí peníze do centr. zdrojů podle počtu studentů, ale za nefinanc. 
nedostanou peníze. 

Martinek vznáší technickou připomínku o chybném součtu v jedné z tabulek. Tajemník se 
posléze omlouvá a slibuje nápravu. 

Pink: Před rokem se říkalo, že bude velké množství volných kanceláří pro pronájem 
komerčních či semikomerčních kanceláří? Půjde touto cestou FSS? Tajemník: Očekávání se 
nenaplňují. Katedry drží prostory. A čekají na OPVK. Snad poté v budoucnu (za tři roky) po 
skončení OPVK. Nejsou další dotazy, přistupuje se k hlasování. 
 
 Návrh rozpočtu byl schválen (10 pro, 0 proti, 1 se zdržel) 

 
 

3) potvrzení Mgr. et Mgr. Oldřicha Krpce, Ph.D. jako zástupce FSS v ekonomické komisi 
MU  
 

Předsedkyně vyzvala O. Krpce, aby krátce představil své působení v komisi. Ten říká, že je 
v ní již velmi dlouho (od studentských let). Krátce představuje její funkci a organizaci. Dále 
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popisuje obvyklou pozici FSS, která je nakloněna progresivním změnám, ale musí bránit čest 
společenských věd např. před zástupci lékařské či přírodovědecké fakulty. Nechce vystupovat 
proti nově zaváděným kritériím, bývají pro fakultu přívětivá. Budu zastávat stanoviska blízká 
vedení FSS. Přistupuje se k hlasování. 
 
 Oldřich Krpec byl zvolen zástupcem FSS v ekon. komisi MU (11 pro, 0 proti, 0 se zdržel) 
 
4) různé 
 
 
Hovoří se o termínu dalšího zasedání, shoda panuje na termínu 12. dubna v 8:30. Jednání 

opouštějí hosté (tajemník, děkan, O. Krpec).  
M. Vaculík dále říká, že nemohl najít zápisy ze zasedání AS FSS, systém dokumentového 

serveru IS je poměrně nepřehledný. Předsedkyně a Martinek dále rozvíjejí debatu o situaci a 
možných řešeních. Předsedkyně říká, že se snaží. Řeší se veřejnost zápisů zasedání. Předsedkyně 
se obrátí na správce Informačního systému, zda lze systém zjednodušit a učinit uživatelsky 
přívětivější. 
 Předsedkyně Šmídová dále vybízí k rozmýšlení nad změnami Statutu a Jednacího a 
volebního řádu senátu, které by ráda v budoucnu projednala. 
Na vyzvání pak vchází e-mailem ohlášení dva zástupci „koordinačního centra Národní rady,“ – 
Holešovické výzvy. Předsedkyně se ptá, proč oslovují senát FSS. Zástupkyně říká, že chtějí pomoc 
odborníků. Po krátkém proslovu zástupkyně ji předsedkyně Šmídová a následně Buršík požádají 
o zaslání podkladů senátu, ke kterým se však případně vyjádří pouze jako občané, nikoliv 
členové AS FSS, protože je to mimo agendu příslušnou senátu. Zástupci odchází. 
 
Další zasedání proběhne 12. dubna v 8:30. 
 
Přijatá usnesení: 
 
2012-03-07/1 
Akademický senát Fakulty sociálních studií Masarykovy univerzity schvaluje Pravida 
sestavování rozpočtu FSS MU pro kalendářní rok 2012. 
 
2012-03-07/2 
Akademický senát Fakulty sociálních studií Masarykovy univerzity schvaluje Návrh rozpočtu 
FSS MU na rok 2012. 
 
2012-03-07/3 
Akademický senát Fakulty sociálních studií Masarykovy univerzity zvolil Mgr. et Mgr. Oldřicha 
Krpce, Ph.D. za zástupce FSS v ekonomické komisi AS MU.  
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PhDr. Iva Šmídová, Ph.D. 
předsedkyně senátu 

Mgr. Michal Pink, Ph.D. 
místopředseda senátu 

Bc. Jan Martinek 
místopředseda senátu 

 
 
zapsal: Pavel Buršík  


